
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 21
Radíkov

Č. 6 / 2023 02. 05. 2023 / 19:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Ing. Jan Bednář, Jaroslav Kováčik, Ing. arch. Milan Obenaus, Klára Langerová, Františka
Prášilová, Ing. Jan Ambrož, Mgr. Aleš Morbitzer, Ing. Oto Kaděrka

Hosté: Kateřina Dutelly
Marcela Siriški
Josef Procházka
Miroslav Kopeček
MPO - Koutný, Suchánek

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

1.1 Schválení programu jednání
1. Kontrola úkolů z minulého období
2. Čerpání přidělených finančních prostředků
3. Informace předsedy o událostech od posledního jednání komise
4. Diskuze

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR
Otázka parkování je průběžně řešena k dobru věci. Paní Siriški upozornila na problém Na pevnůstce. Ze strany
MPO bude pokračováno ve sledování problému průjezdnosti komunikací v Radíkově.

3 Vystoupení hostů

3.1 Změna územního plánu č.X města Olomouce
Hosté předložili písemný materiál ohledně aktuálního návrhu změny územního plánu v lokalitě Pod Bořím.
Materiál je samostatnou přílohou zápisu. Komise městské části bude danou problematiku nadále sledovat.
Hosté požadují sdělení, kdy bude změna ÚP projednávána veřejným projednáváním.

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu

Oprava komunikací z financí přidělených odborem dopravy a z estetizace - Před uzavřením
Umístění dopravní značky "Zákaz vjezdu všech vozidel" s dodatkovou tabulkou "Mimo dopravní obsluhy" -
Předáno

Starší požadavky

Zápis č. 12/2022 ze dne 12. 12. 2022: Poskytnutí informací při změnách Územního plánu v lokalitě Radíkov -
Před uzavřením
Zápis č. 2/2023 ze dne 20. 01. 2023: Žádost o provedení změny v projektu Hasičská zbrojnice - multifunkční
objekt org. 25785 - Před uzavřením
Zápis č. 3/2023 ze dne 06. 02. 2023: Podzemní hydrant ulice Lošovská - Před uzavřením
Zápis č. 3/2023 ze dne 06. 02. 2023: Žádost o navýšení pracovních hodin na úklid pracovníkem TSMO v
Radíkově - Předáno
Zápis č. 3/2023 ze dne 06. 02. 2023: Oprava lavičky u požární nádrže - V realizaci
Zápis č. 4/2023 ze dne 06. 03. 2023: Osvětlení zvonice u obchodu - Předáno



5 Projednávané záležitosti

5.1 Kontrola úkolů za minulé období
- dne 11.4.2023 předseda nechal vytisknout studii HZ multifunkční objekt a předal na odbor investic.
- byly zpracovány a odeslány předepsané tabulky plánu čerpání finančních prostředů
- byly naceněny práce na úpravu čekárny
- venkovní stůl na stolní tenis už složí svému účelu a je plně vytížen. KMČ děkuje Aleši Morbitzerovi a jeho
klegům za realizaci.

5.2 Čerpání přidělených finančních prostředků
Na základě nacenění prací na opravy komunikací, při místním šetření, byly předány podklady pro vystavení
objednávek na TSMO. Z položky estatizace na Oddělení komisí městských částí a detašovaných pracovišť a z
rozpočtu Odboru dopravy na tento odbor. Tyto kroky byly učiněny tak, aby práce byly provedeny před
příchodem zimy. Přehled čerpání je zpracován v tabulce, která je v příloze zápisu.

5.3 Informace předsedy o událostech od posledního jednání komise
- dne 12.4.2023 bylo nahlášeno poškození výmalby čekárny posprejováním. Tuto skutečnost oznámil předseda
na PČR. Proběhlo vyšetřování trestného činu a je sepsán úřední záznam. PČR Velká Bystřice jednala s
majitelem čekárny DPMO. Majitel je pojištěný proti vandalismu z čehož vyplývá, že vymalování čekárny by
mohlo být zaplaceno z pojistného plnění.
- "Rychlý internet v Radíkově" - snaha sdružit zájemce a získat tím nízkou cenu za připojení k internetu se
nesetkala s masívním zájmem. Přihlásilo se jen 12 zájemců, řada z nich následně vyřešila připojení aktualizací
smlouvy s dodavadním poskytovatelem. Pokud se nenajde větší počet zájemců, komise se do této aktivity
nebude dál zapojovat.
- kauza s vypouštěním dešťové vody na komunikaci v ulici Náprstkova by měla být vyřešena. Dešťové vody z
domu 155/11c jsou svedeny do nové šachty. Náklad z kapsy majitelky domu dosáhl 100 000 Kč.
- na základě požadavku jedné komise o informování stavebním úřadem o záměrech v oblasti výstavby na
zájmovém území dané komise bylo zpracováno, a komisím zasláno, stanovisko stavebního úřadu. Nyní je stav
takový, že zatím asi patnáct komisí požaduje vyvolání jednání se stavebním úřadem a útvarem hlavního
architekta o možnosti získat tyto informace.
- "starý" místní rozhlas má být letos demontován. Zatím jsem domluvil, že jeho demontáž je zařazena na
poslední místo v plánu demontáží. U nového rozhlasu je možné hlášení předem nahrát do systému a
naprogramovat automatické přehrávání v kterýkoli čas, případně hlášení opakovat v nastavených intervalech.
- Dne 10.6.2023 bude SDH organizovat tradiční Hasičský pochod. Akce nahrazuje rovněž tradiční Netradiční
hasičskou soutěž. Je to největší akce tohoto roku. Je povolení "hlučet" do druhé hodiny ranní. Na akci se
podílíme finančně.

5.4 TSMO - pracovník
Při strojním čištení komunikací (odstranění posypového štěrku), dostala se část štěrku na chodník. Následně
štěrk z chodníku byl pracovníkem TSMO opět smeten na silnici. Toto nevidíme jako zcela optimální řešení.

5.5 Slackline
Proběhla diskuse nad možností nákupu a instalace Slackline. Vytipujeme místo na hřiští a zjistíme finanční
náročnost.

5.6 Spolupráce s fakultou architektury VUT Brno
Jan Ambrož podal informaci o možnosti  vypracování architektonických návrhů na úpravu celého prostoru "za
prodejnou". Komise tímto pověřuje jmenovaného prověřit možnosti a finanční náročnost.

5.7 Oprava čekárny DPMO
Na základě zpracovaného rozpočtu ze strany podnikatele Marka Řezníčka komise rozhodla pokračovat v
přípravě opravy. Předseda  vejde v jednání s majitelem čekárny, seznámí majitele se záměrem, který zpracoval
Ing. arch. Obenaus. Podle postoje majitele bude přijat další postup.

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 Místní rozhlas

Vzhledem k potřebě používání "starého" rozhlasu k relacím při kulturních a sportovních akcích mimo pracovní
dobu úředníků města a pouštění např. koled a zvonění, trváme na zachování "starého" rozhlasu v Radíkově.



2 Informace z úřední desky města Olomouce pro KMČ

Navrhujeme, v rámci aktualizace informačního systému, digitalizace státní správy a samosprávy úpravu, aby
informace z úřední desky, které se týkají KMČ, byly automaticky emailem zaslány dotčené KMČ. Jedná se
zejména plánované stavební činnosti. Není v silách KMČ sledovat úřední desku v celém jejím rozsahu.

3 Poškozený poklop vodárenského zařízení

Na Suchých loukách, u nemovitosti 123/25, je poškozen poklop. Bylo ze strany obyvatel hlášeno Moravské
vodárenské - zatím bez odezvy.

8 Obecné informace

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 6 / 2023

Datum schválení zápisu: 10. 05. 2023 Předseda/předsedkyně KMČ:
Ing. Jan Bednář

Zapsal/a:
Ing. Jan Bednář

Ověřil/a:
Mgr. Aleš Morbitzer


